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Vragen van het lid Koopmans (CDA) aan de staatssecretarissen van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie en van Infrastructuur en Milieu 
over het opheffen van historische paden (ingezonden 22 november 2010). 

Vraag 1
Is het waar dat het Waterschap Roer en Overmaas een beek in Vaals heeft 
laten meanderen waardoor een eeuwenoud voetpad verloren is gegaan? Is 
het waar dat hierover geen overleg is geweest met omwonenden? 

Vraag 2
Deelt u de opvatting dat wandel-, voet- en kerkenpaden met historische 
betekenis zo veel mogelijk bewaard moeten worden? Zo nee, waarom niet? Is 
het kabinet bereid om in overleg te treden met de Unie van Waterschappen, 
het Interprovinciaal Overleg en de Vereniging van Nederlandse Gemeenten 
om deze paden zo veel mogelijk te behouden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het opheffen van historische paden in strijd is met het 
beleid van het kabinet om door middel van subsidieregelingen extra 
voetpaden aan te leggen? 

Vraag 4
Zijn er nog middelen beschikbaar voor de aanleg van wandelpaden? Zo ja, 
zouden deze middelen kunnen worden aangewend om ter plekke een zekere 
mate van herstel van het wandelpad mogelijk te maken?
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